



**Anick Ouellette**  
**Assistant Deputy Minister and**  
**Chief Financial Officer**  
Global Affairs Canada



### Keys to success

My winning formula since the very beginning of my career is certainly my collaborative approach, my customer-oriented service and my profound respect for everyone!



### Career Path

Anick began her career in the private sector for a period of 10 years. She then joined the public service in 2001 at ESDC, where she fulfilled various roles and responsibilities within the finance sector. In 2006, Anick joined CIDA, now merged with GAC, where she held the positions of Director of Financial Policies and Deputy Chief Financial Officer (DCFO) & Director General of the Finance Operations Division. Then in 2013, Anick became the Director General of Financial Operations and DCFO at IRCC and in 2015 she joined CIHR as the Director General, Finance Administration and DCFO.

Prior to her current role, Anick occupied the position of Assistant Deputy Minister, Corporate Services and Chief Financial Officer (CFO) at LAC where her responsibilities included finance and procurement, human resources and security, corporate planning and accountability, real property management as well as innovation and technologies.

In her current role as Assistant Deputy Minister and CFO at GAC, Anick is responsible in the areas of financial management, information management and information technology, corporate planning, accommodations, and domestic procurement.



### Education

- Chartered Professional Accountant (CPA, CA)
- Bachelor in Accounting Sciences

#### Social Media



**Anick Ouellette**  
**Sous-ministre adjointe et**  
**Dirigeante principale des finances**  
Affaires mondiales Canada



### Clés du succès

Mes recettes gagnantes depuis le tout début de ma carrière sont certainement mon approche collaborative, mon service axé sur le client et mon profond respect pour tous et chacun !



### Cheminement de carrière

Anick a commencé sa carrière dans le secteur privé pour une période de 10 ans. Ensuite, elle est entrée dans la fonction publique en 2001 à EDSC, où elle a occupé divers rôles et responsabilités dans le secteur des finances. En 2006, Anick a joint l'ACDI, maintenant fusionnée au sein de AMC, où elle a occupé les postes de Directrice des politiques financières et de Directrice générale des opérations financières et d'Adjointe au Dirigeant principale des finances (ADPF). Ensuite, en 2013, Anick est devenue Directrice générale des Opérations financières et ADPF à IRCC et en 2015, elle s'est jointe aux IRSC en tant que Directrice générale, Finance et Administration et ADPF.

Avant d'occuper son poste actuel, Anick a occupé le poste de Sous-ministre adjointe, Services organisationnels et Dirigeante principale des finances (DPF) à BAC, où ses responsabilités comprenaient les finances et les approvisionnements, les ressources humaines et la sécurité, la planification et l'imputabilité organisationnelles, la gestion des infrastructures ainsi que l'innovation et les technologies.

Dans son rôle actuel de Sous-ministre adjointe et DPF à AMC, Anick est responsable dans les domaines de la gestion financière, de la gestion de l'information et la technologie de l'information, de la planification ministérielle, de la gestion des locaux et de l'approvisionnement au Canada.



### Éducation

- Comptable professionnelle agréée (CPA, CA)
- Baccalauréat en sciences comptables

#### Médias sociaux

